
         R O M Â N I A                                        
  JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara 
din  data de 28.08.2008 

 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na Farcaş Bianca  care a fost 
aleasă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.154/2008 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
  D-na Farca ş Bianca:  

              „Dăm citire rugăciunii „Tat ăl Nostru”  
  Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până 
la această oră un număr de 18 consilieri, lipsesc domnii consilieri Leu Mihai, Demeter 
Ilie, GoghiŃă Daniel Gheorghe. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Marius 
Ovidiu Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de  31.07.2008 şi 
13.08.2008. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului 
Local din data de 31.07.2008 şi 13.08.2008. 

 
Procesul verbal a şedinŃei anterioare care a fost pus în timp util la 

dispoziŃia consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 

Procesul verbal se aprobă cu 18 voturi pentru. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
după cum urmează:  

-  introducerea după punctul 14 al ordinei de zi a proiectului de hotărâre 
privind aprobarea îndeplinirii procedurii în vederea rezilierii contractelor  de concesiune 
a serviciului regulat de transport public local de călători în  municipiul Hunedoara şi de 
exploatare a infrastructurii aferente  nr.44644/15/30.12.2005 precum şi a contractului de 
concesiune a transportului public local de călători traseul nr.6 Municipiul Hunedoara – 
Pestisul Mare. 
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Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător. 
 
Se supune la vot ordinea de zi MODIFICATĂ, care se aprobă cu 14 voturi 

pentru, 4 voturi împotrivă: Chiş Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, 
Solomon Cristian. 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 
consilieri care au un interes patrimonial, fie pers onal, fie prin so Ń, so Ńie, afin sau 
rude pân ă la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbat erilor Consiliului 
local, s ă anun Ńe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, p entru a se 
consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cuno ştin Ńă faptul c ă hotărârile adoptate de Consiliul 

local cu înc ălcarea dispozi Ńiilor art.46 alin.(1) din Legea administra Ńiei publice 
locale nr.215/2001, republicat ă, cu modific ările şi complet ările ulterioare, sunt 
nule de drept. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 
majorit ăŃii consilierilor în func Ńie).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-10 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.160/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-4 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.161/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-7 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.162/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea şi 
completarea art. 4 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
147/2007privind aprobarea Organigramei, Statului de funcŃii şi Regulamentului de 
organizare şi funcŃionare a  DirecŃiei de AsistenŃă Socială, precum şi constituirea 
Consiliului Consultativ al DirecŃiei de AsistenŃă Socială, din subordinea Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara, în vederea stabilirii comisiei pentru desfăşurarea şi 
organizarea licitaŃiei, comisia de validare a constatat următoarele: 

 

      1. DAN NICOLAE ROBERT- Viceprimar – preşedinte – 18 voturi pentru; 
2. CĂPÂLNĂ DANIELA ARIETA – Şef Serviciu Buget FinanŃe Contabilitate – 

vicepreşedinte– 18 voturi pentru 
3. NEAMłIU IOAN – Consilier local - membru – 18 voturi pentru 
4. HADA GLIGOR – Preşedinte AsociaŃia Misionar - Umanitară „Maranatha” - 

membru– 18 voturi pentru 
5. BOGDAN OCTAVIAN – Preşedinte AsociaŃia persoanelor cu handicap 

neuromotor – membru– 18 voturi pentru 
6. DAMIENOIU MARIA – CIREŞICA – Reprezentant beneficiari – membru– 18 

voturi pentru 
7. COSTE OLGA – Reprezentant beneficiari – membru– 18 voturi pentru 

 

Art.2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.163/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Schiau Nicolae:  

„Mie şi colegilor mei ni se pare cel puŃin ciudat acest proiect de hotărâre 
de a se supune spre aprobare, de a se închiria terenuri pentru aceste rulote rotisor.  

Înainte de anii 90 exista această activitate de comerŃ ambulant de tip 
rulotă, însă după 1990, timp de ani de zile persoanele de specialitate  de la serviciul 
urbanism, de la administrarea domeniului public şi privat s-au chinuit să înlocuiască 
acest comerŃ ambulant şi aceste rulote şi chioşcuri cu spaŃii comerciale moderne, dotate 
cu grupuri sociale, în conformitate cu normele pretinse de Uniunea Europeană.  

Ni se propune să ne întoarcem la anii 90, ba chiar mai mult, să înlocuim 
acele chioşcuri care cât de cât aveau un aspect acceptabil, cu aceste rulote de la colŃ 
de stradă. Nu sunt de acord cu această propunere. Sunt convins că acest lucru nu Ńine 
de strategia de construire a viitorului despre care se pomenea în campania electorală. 

Dacă era un proiect pentru un zgârie-nori sau pentru o autostradă 
suspendată era altceva.  

Eu ştiu că domnul primar nu a trăit experienŃa anilor 90 în Hunedoara, dar 
nici nu ne poate condamna pe noi, cetăŃenii Hunedoarei,  să ne întoarcem la anii 90 
pentru că dânsul a lipsit din Hunedoara în acea perioadă. 

Acest proiect este o întoarcere în timp cu aproape 20 de ani, lucru care 
mie mi se pare inadmisibil.” 

 

Dl. Dan Nicolae:  

„Domnul consilier este în necunoştinŃă de cauză. Aceste rulote nu sunt 
rulotele din anii 90, sunt nişte maşini, una dintre ele a putut fi văzută la „Zilele 
Castelului”, respectă toate normele europene, sunt văzute în toate marile oraşe. Nu 
cred că  viitorul oraşului înseamnă tăierea copacilor, distrugerea parcurilor şi construcŃii 
megalomanice. Există o cerere pentru amplasarea acestor rulote, colegii din consiliu au 
putut vedea acest tip de rulote care se vor amplasa, eu propun să trecem la vot.” 

 

Dl. Schiau Nicolae:  

„Nici măcar nu ştim care sunt solicitanŃii, care sunt aceste firme care 
solicită ?” 

Dl. Dan Nicolae:  

„Va avea loc licitaŃie publică pentru amplasarea acestor rulote.” 

 
Titlul hotărârii se respinge : 12  voturi pentru, 5 voturi împotrivă : Chiş 

Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian, Muntean Gigi 
şi o abŃinere : HepuŃ Teodor. 

 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie)  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
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- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.164/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.165/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.166/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.167/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie ).  
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                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.168/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-3 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.169/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea şi 
completarea art. 5 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 
142/2007 privind  aprobarea concesionării  prin licitaŃie publică  a unor parcele de teren 
aflate în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, comisia de validare a constatat următoarele: 

 
Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 18 voturi “pentru” 
Cazan Florin – consilier local – membru 18 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela  – şef serviciu contabilitate, buget, finanŃe – membru 18 voturi “pentru” 
Bilei Lucian – şef serviciu urbanism – membru 18 voturi “pentru” 
Toma Anamaria  – consilier juridic – membru 18 voturi “pentru” 
 Şăucă Ştefan –director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara -  membru 18 voturi 
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“pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru 18 voturi “pentru” 

 

Art.2,3 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.170/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi ).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.171/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi ).  
                  -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea Consiliul 

Consultativ al UnităŃii de AsistenŃă Medico-Sociale Hunedoara,comisia a constatat 
următoarele: 

 
- d-nul  ILIE DEMETER  - reprezentant al Consiliului Local al   municipiului  

Hunedoara 18 voturi   “pentru” 
- d-na CRISTINA BOLDOVINA - reprezentant al AutorităŃii de Sănătate  Publică a 

judeŃului Hunedoara 18 voturi   “pentru” 
- d-na ECATERINA 
CUMPĂNAŞU 

- reprezentant al Casei de Asigurări de Sănătate a 
judeŃului Hunedoara 18 voturi   “pentru” 

- d-nul F ĂNICĂ ŞTEFAN - reprezentant al DirecŃiei de Muncă Solidaritate 
Socială şi EgalităŃii de Şanse a judeŃului 
Hunedoara 18 voturi   “pentru” 

- d-na ALBU ELENA - reprezentant al AsociaŃiei de Sprijin Comunitar 
Adriaan Van Bergen Hunedoara 18 voturi   “pentru” 

 
Art.1-2 – se aprobă cu 18 voturi pentru. 
Hotărârea nr.172/2008 se aprobă cu 18 voturi pentru. 
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La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nului Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-nului Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 
- d-nului Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru 

cultură 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Munteanu Gigi:  

„Doresc să iau cuvântul din punctul de vedere al cuiva care a lucrat 15 ani 
în transport. Atunci când reziliem un contract trebuie să avem o alternativă, însă noi nu 
avem o altă alternativă, nu dorim să riscăm şi să nu putem asigura transportul pentru 
călătorii din Hunedoara. Trebuie să avem alternativa a 2-3 firme viabile care pot să 
asigure această activitate în oraş.  

Nu aş vrea să riscăm până nu avem un material , să vedem şi noi 
contractul de concesiune, nu trunchiat, pentru că scoase din context anumite articole 
pot să însemne altceva. 

De asemenea trebuie să ni se pună la dispoziŃie şi parametrii de 
performanŃă impuşi şi cei realizaŃi până astăzi ai aceste firme de transport. 

Pe de altă parte, nu trebuie să anticipăm, până la urmă totul se va  decide 
în instanŃa, şi nu mi-aş permite şi vă atrag atenŃia fiecăruia, deoarece în faŃa instanŃei s-
ar putea să fie caz penal pentru cei care s-au pronunŃat înainte şi nu aş vrea să cădem 
în această greşeală, informaŃiile pe care le avem şi noi sunt contradictorii, şi de aceea 
propun studierea materialelor şi o eventuală amânare pentru o altă şedinŃă, după ce 
avem toate materialele la dispoziŃie.  

Nu aş vrea să ne ante-pronunŃăm, am înŃeles că, poate sursa nu este cea 
mai bună, că Primăria a anunŃat deja rezilierea acestui contract şi atunci noi consilierii 
ne aflăm într-o capcană. Nu aş dori să cădem în această capcană şi de aceea am dorit 
să-mi informez colegii pentru că nu toŃi cunosc domeniul transporturi, nu au de unde să 
ştie, şi trebuie să ne ajutăm unul pe altul în asemenea situaŃie.  

Repet, doresc punerea la dispoziŃie a unui material complet, respectiv 
contractul de concesiune, criteriile de performanŃă şi abia după aceea, după discuŃiile în 
comisii eventual să găsim soluŃia cea mai bună.” 

 

Dl. Bejinariu Valeriu:  

„Am să fiu puŃin mai exact, şi anume colegii de la PDL au lacune grave 
vis-a-vis de prevederile legale referitoare la pachetul de legi speciale care 
reglementează activitatea de utilitate publică numit transportul urban. Singurul adevăr 
menŃionat este acela  că neregulile care derivă dintr-un contract de concesiune se 
soluŃionează în instanŃă. 

Aş dori să ştim cu toŃii că acest proiect se referă la începerea demersului 
şi nu la rezilierea contractului. De asemenea, aş dori să se ştie de toată lumea că atât 
concendentul cât şi concesionarul este obligat de lege să asigure continuitatea 
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serviciului public până la o altă procedură de externalizare, realizată cu un nou contract 
de concesiune.  

Într-adevăr este nevoie de un material succint, în faza următoare, atunci 
când vom pune pe tapet eventuala reziliere şi va trebui să ştim ce s-a întâmplat în 
perioada aprilie 2007 – 1 iulie 2008, cu privire la notificarea operatorului, sau dacă a 
fost notificat cu privire la redevenŃa trimestrială datorată concedentului prin contractul de 
concesiune încheiat. 

De asemenea, aş dori să ştiu dacă a existat o corespondenŃă clară şi din 
partea operatorului către concendent cu privire la obligaŃiile de natură financiară, 
respectiv descărcarea de gestiune acolo unde urma să vină pentru sumele solicitate 
concendentului, şi să fie ataşată de asemenea materialului care se va prezenta în 
plenul consiliului. 

Aş dori să mai spun că activitatea de transport în municipiul Hunedoara, a 
fost o activitate total depăşită tehnic iar nemulŃumirea oamenilor din Hunedoara este 
maximă faŃă de această activitate, iar la punctul diverse voi extinde această discuŃie vis-
a-vis de celelalte servicii publice din municipiul Hunedoara.” 

 

Dl. Dan Nicolae Robert:  

„Sunt de acord cu dl. Bejinariu. Astăzi nu reziliem contractul ci 
împuternicim primarul să facă demersurile necesare pentru rezilierea contractului. Nu 
se pot ştii firmele care vor efectua transportul, înaintea unei licitaŃii. 

De asemenea, nu ne antepronunŃăm înaintea instanŃei, repet, începem 
procedurile. Este vorba doar de o împuternicire, aşa cum la semnarea contractului de 
concesiune  a fost împuternicit primarul din acea vreme să semneze contractul, la fel 
trebuie împuternicit primarul să înceapă demersurile pentru reziliere, nu putem semna 
toŃi. 

Nu este adevărat că Primăria deja a început demersurile, noi ce am 
comunicat d-lui Ungur a fost doar o intenŃie, urmează ca azi noi să împuternicim 
primarul să înceapă aceste demersuri. 

Doresc să completez ceea ce a spus dl. Bejinariu cu anumite articole din 
contractul de concesiune care nu au fost respectate şi care duc automat la reziliere. 

De fapt sunt 2 contracte de concesiune: unul pentru  linia 6 Peştiş inclusiv, 
şi unul pentru liniile 2,3 şi Chizid, Boş, Groş – care fac parte din alt contract, respectiv 
contractul nr.44644/15/30.12.2005. 

La art.12, pct.1 „Concesionarul este obligat să respecte regulile asumate 
din contractul de concesiune, caietul de sarcini şi normele specifice transportului public 
local de călători, completate de reglementările aprobate de Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara”. Reglementările sunt cele aprobate de Consiliul Local 
Hunedoara – prin Hotărârea nr.194/2007 modificată parŃial de Hotărârea nr.30/2008 
unde sunt specificate categoriile care beneficiază de gratuităŃi şi reduceri pe transportul 
în comun. 

După cum cu toŃii ştim, la ora actuală, S.C. Manolache Transcom refuză  
să mai ia în autobuze pensionarii cu biletele şi legitimaŃiile eliberate de primărie. 
Motivarea dânsului este că primăria, respectiv noi, nu i-am achitat contravaloarea 
facturilor începând din noiembrie 2007 – mai 2008, cand S.C. Manolache Transcom ne-
a trimis nişte facturi pe liniile respective, şi o hârtie prin care spune ca va trimite şi 
biletele de călătorie pe care consiliul trecut le-a introdus tocmai pentru ca primăria să 
aibă o evidenŃă clară a celor care călătoresc cu aceste mijloace de transport în comun 
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şi să nu plătească Consiliul Local din banii publici bilete pentru toŃi pensionarii care s-au 
urcat sau nu s-au urcat în autobuzele respective. 

Aici aş dori să precizez art.6 din regulamentul pentru aplicarea H.C.L. 
nr.30/2008 care spune: „operatorul de transport are obligaŃia de a înainta Primăriei 
Municipiului Hunedoara toată baza de date, la fiecare 10 zile, în vederea verificării, 
decontării şi a punerii de acord a contravalorii legitimaŃiilor de călătorie/cardurilor de 
călătorie şi a biletelor de călătorie utilizate de către persoanele care beneficiază de 
facilităŃi potrivit H.C.L. nr.194/2007, cu modificările şi completările ulterioare şi 
corectate/decontate de operatorul de transport.”  

Deci, în mod normal şi conform legii, dânsul trebuia în termen de 10 zile 
de la efectuarea transportului să ne pună la dispoziŃie acele bilete. Tocmai să nu mai 
ajungem în situaŃia de acum cu biletele. Nu există nici o comisie care preia aceste 
bilete, alin.2 de la art.6 spune că: „obligaŃia verificării intră în sarcina DirecŃiei 
economice şi DirecŃiei tehnice, Compartimentului municipal pentru monitorizarea 
serviciilor comunitare şi utilităŃi publice, din aparatul de specialitate al Primarului 
Municipiului Hunedoara”. În acest regulament se spune clar şi când trebuia să le aducă 
şi cine trebuia să le preia, să le verifice şi să le pună de acord. 

Dânsul nu a respectat aceste prevederi. 

Art.12, alin.2, lit”a” de la acelaşi contract, îl obligă pe dânsul să efectueze 
transport public local conform prevederilor din caietul de sarcini, în condiŃii de calitate, 
siguranŃă, regularitate şi eficienŃă şi se spune câte persoane intră într-un microbuz, 
numărul maxim autorizat de persoane care pot fi transportate. Avem multe acte încă de 
pe vremea când dl. Schiau era primar în care se face referire la supra-aglomerarea 
autobuzelor şi la alte nereguli. 

Tot la art.12 se menŃionează că operatorul e obligat să informeze 
permanent călătorii cu privire la traseele, programele de circulaŃie deservite, tarifele 
aplicate precum şi modificarea acestora. În staŃia de autobuz, pe acele plăcuŃe nu scrie 
la ce oră ajunge autobuzul în staŃie, ci scrie că circulă din 20 în 20 de minute. Trebuie 
trecute orele exacte de sosire a autobuzelor, nu „din 20 în 20 de minute”. 

La art.12, alin.2, lit.”b”, S.C. Manolache Transcom este obligat să respecte 
angajamentele asumate prin oferta sa pentru programul de înnoire a parcului auto şi 
pentru celelalte investiŃii în echipamente şi dotări. Trebuia în primul an să achiziŃioneze 
10 maşini noi şi să închirieze 5 maşini noi, asta însemna anul de transport 2006. De 
asemenea în al doilea an trebuia să achiziŃioneze 10 maşini noi şi să închirieze alte 10. 
Dânsul la ora actuală trebuia să aibă pe lângă cele ofertate în caietul de sarcini, 20 de 
maşini noi şi 15 maşini închiriate, nu ştiu dacă dânsul le are. 

La art.12, lit.”x” dânsul e obligat să respecte toate reglementările care 
derivă din prevederile în vigoare şi din hotărârile Consiliului local. Aici se face referire la 
categoriile de persoane care beneficiază de facilităŃi. 

La art.26, lit.”b” din caietul de sarcini: „Conducătorul auto este obligat  să 
asigure liniştea publică şi confortul călătorilor fără discuŃii cu ton ridicat, atât în 
autovehicul cât şi în staŃiile publice”. Avem foarte multe sesizări ale cetăŃenilor, prin care 
conducătorii auto au înjurat călătorii, unii chiar i-au bătut.  Dl. Ungur a spus că a luat 
măsuri împotriva acestor conducători auto. 

Având în vedere toate aspectele pe care le-am prezentat,şi în plus multe 
altele care sunt în nota de fundamentare, au dus la intenŃia noastră de a rezilia acest 
contract, care în opinia noastră este defavorabil locuitorilor municipiului Hunedoara, o 
parte dintre ei fiind prejudiciaŃi de un drept pe care îl oferă legea şi Consiliul local. 
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Dânsul nu dă jos din autobuz doar pensionarii, ci şi persoane cu handicap 
şi veterani de război care beneficiază de alte legi. 

Nu înseamnă că azi vom proceda la reziliere, se va ajunge la instanŃă. 
Dânsul are nişte obligaŃii asumate, are licenŃă, referitor la continuarea transportului în 
oraş.” 

 

Dl. Bejinariu Valeriu:  

„Conform legislaŃiei în vigoare, serviciile publice aparŃin de drept 
administraŃiei publice locale. Ele sunt externalizate pe o perioadă dată, funcŃie de 
specificul fiecărui serviciu public, către un operator licenŃiat. Aceste servicii se pot 
întoarce înapoi în cadrul Consiliului local. Această externalizare către un operator 
licenŃiat dă posibilitatea Consiliului local să facă servicii cu o persoană juridică atestată, 
potentă din punct de vedere a resurselor umane şi tehnice pentru a realiza parametrii 
de calitate pentru serviciul respectiv. 

Aceşti parametrii de calitate sunt trecuŃi în regulamentul serviciului, care 
este anexă la serviciul de transport public local.  

Propun operatorului de transport să-şi reia în regim de urgenŃă transportul 
tuturor categoriilor de hunedoreni pe transportul public şi trag un semnal puternic, 
avertizez că îşi va pierde licenŃa pentru neonorarea contractului de concesiune. Rog 
operatorul să-şi reia procedurile cu privire la transportul tuturor categoriilor de persoane 
conform contractului de concesiune, până la soluŃionarea pe instanŃă sau pe orice altă 
cale a acestor situaŃii din contractul de concesiune. 

De asemenea, trebuie ştiut că această chestiune economico-financiară 
este obligaŃia operatorului de a fi pusă şi este prevăzută în lege, ca în cazul în care 
desfăşori două activităŃi aparŃinătoare acelui serviciu public, să ai contabilitate separată.  

Mai există obligaŃia prevăzută de lege, de a pune nemijlocit la dispoziŃia  
concendentului toate documentele contabile care derivă  sau care nasc obligaŃii 
financiare între cele două părŃi. Nu este de joacă! 

Dacă operatorul de transport are această stare de nemulŃumire, e 
problema dumnealui, nu a noastră şi îl invit să reia transportul pentru acele categorii de 
personal care făceau obiectul contractului şi care în momentul de faŃă, dumnealui nu-i 
mai transportă.” 

 

Dl. Dan Nicolae Robert:  

„Am uitat să adaug ceva. Neplata redevenŃei contractului duce la rezilierea 
contractului. Avem un dosar plin cu corespondenŃă cu acest operator de transport. Vom 
respecta întocmai litera legii pentru rezilierea acestui contract.” 

 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Chiş 

Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian, Munteanu Gigi. 
Art.1-3 se aprobă cu 13 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Chiş Şerban Ana 

Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian, Munteanu Gigi. 
Hotărârea nr.173/2008 se aprobă cu 13 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: 

Chiş Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian, Munteanu 
Gigi. 
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La punctul 16 al ordinii de zi se prezintă Informarea privind situaŃia 
terenurilor achiziŃionate de la Primărie în ultimele 12 luni în scopul construirii, precum şi 
etapele în care se află aceste construcŃii. 

 
D-na Farca ş Bianca:  
„Am solicitat această situaŃie, sincer nu sunt mulŃumită, întrucât mai există 

şi spaŃii sau să spunem domenii care nu sunt trecute în această situaŃie şi consider că 
acestea s-au făcut ori fără autorizaŃie de construire ori au fost trecute cu vederea. 

Solicit pe viitor o situaŃie mai completă. De asemenea solicit o situaŃie a 
terenurilor aflate în incinta stadionului care sunt în proprietatea Consiliului local.” 

 
La punctul 17 al ordinii de zi se prezintă RAPORTUL  privind activitatea 

Biroului Persoane cu DizabilităŃi, AsistenŃi Personali în primul  semestru al anului 2008. 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se prezintă Referatul cu privire la adresa 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.34780/20.07.2008, de SC T&O 
PRODCOM S.R.L. 

 
Dl. Schiau Nicolae:  
„Doream să întreb având în vedere acest referat, dacă la şedinŃa viitoare 

vom avea o propunere de reziliere a contractului? SoluŃionarea pe care o propune 
Serviciul administraŃie publică locală este, dacă soluŃionează în mod favorabil  cererea 
adresată de dl. Ovidiu Crişan – administrator la S.C. T&O, înseamnă automat rezilierea 
contractului de asociere, deci dacă rezultă din discuŃia de astăzi o soluŃionare favorabilă 
a acestei cereri aşa cum a fost ea formulată de dl. Crişan, înseamnă automat, din punct 
de vedere al Serviciului juridic, o propunere de reziliere.  

Precizez ca aici este vorba de un contract de asociere în vederea 
amenajării acestui parc central. Fiecare dintre cele două părŃi a avut o participare la 
această asociere. Consiliul local a venit cu terenul iar celălalt asociat s-a obligat ca prin 
resurse financiare proprii să execute dotările care au fost cuprinse în contract. Asociatul 
şi-a îndeplinit obligaŃiile, a achiziŃionat conform contractului toate materialele, forŃa de 
muncă, serviciile necesare  şi a amenajat acest parc. După realizarea amenajării el se 
obligă să asigure dotarea, gestionarea şi exploatarea ei cu grija unui bun proprietar. 

El este proprietar pe bunurile pe care le-a realizat în acea zonă şi întreŃine 
şi gestionează acele bunuri. Nu mi se pare normal ca să-l încărcăm să gestioneze şi să 
întreŃină partea cu care a venit Consiliul local, adică terenul. 

Atâta timp cât acest asociat nu realizează nici un fel de venituri în acel 
perimetru, să vii şi să-i ceri să întreŃină şi bunul cu care ai venit tu în asociere mi se 
pare prea mult. 

Este punctul meu de vedere şi cred că este principiul care a stat la baza 
acestei asocieri la vremea respectivă între Consiliul Local Hunedoara şi această 
societate.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Sugerez ideea respingerii acestei solicitări dat fiind faptul că acolo nu se 

realizează venit, în momentul când a încheiat acest contract şi-a asumat nişte riscuri, 
iar acum trebuie să respecte condiŃiile stabilite la vremea respectivă, trebuie respectat 
contractul.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Sunt de acord cu colegul meu să respingem solicitarea. S.C. T&O prin 

contractul de asociere semnat de dl. Schiau, se obliga să întreŃină parcul ca un bun 
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proprietar. Domnul Crişan a venit să se degreveze de această sarcină, şi anume să nu 
mai facă curăŃenie şi să nu mai întreŃină parcul.” 

 
Dl. Schiau Nicolae:  
„ObligaŃia de întreŃinere o aveau în comun cele două părŃi ale contractului 

de asociere, fiecare pentru partea cu care au venit în contract. S.C. T&O nu este 
proprietarul parcului.” 

 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Este vorba de parc, nu de ceea ce a făcut el. În contract, la sarcinile care 

revin asociatului S.C. T&O se stipulează „Va asigura dotarea, gestionarea şi 
exploatarea cu grija unui bun proprietar.” 

Obiectul contractului este parcul cu cei 13.500 mp în ansamblu, nu spune 
pe părŃi. În obligaŃiile părŃilor această sarcină revine la S.C. T&O. Probabil că în 
mandatul dvs. dânsul nu şi-a îndeplinit această obligaŃie.” 

 
Dl. Schiau Nicolae:  
„Consiliul local a beneficiat acolo de o amenajare de 4-5 miliarde lei fără 

să investească nimic.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Sunt de acord cu dl. Munteanu să respingem această solicitare, iar S.C. 

T&O să-şi facă treaba în continuare.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
Sunt de acord să fie respinsă această cerere dar asta înseamnă că 

oamenii de afaceri din Hunedoara, indiferent de culoarea politică, ar trebui să fie 
respectaŃi, mai ales cei care construiesc. Asta nu înseamnă că trebuie să fie reziliat 
contractul cu S.C. T&O.” 

 
Dl. Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Răspunsul către S.C. T&O va fi făcut în urma discuŃiilor dvs, de 

respingere a solicitării.” 
 
                     Punctul 19 - DIVERSE 
 

Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Pe ordinea de zi de astăzi, am avut câteva proiecte de hotărâri şi o 

informare cu privire la programul de servicii publice din municipiul Hunedoara şi cer 
pentru viitoarea şedinŃă a Consiliului local să se facă o informare asupra parametrilor de 
calitate ai serviciilor publice concesionate de către Consiliul Local Hunedoara, indiferent 
de activitatea care a fost concesionată. 

Solicit acest lucru deoarece ne aflăm aici în calitate de reprezentanŃi ai 
oamenilor din Hunedoara, iar în momentul de faŃă serviciile publice din municipiul 
Hunedoara au foarte mult de suferit iar populaŃia este realmente nemulŃumită nu numai 
referitor la transportul public local ci şi faŃă de celelalte servicii. 

Mi se pare normal ca analiza parametrilor de calitate să se facă repetat şi 
periodic şi datorită faptului că este obligativitate impusă de lege. Concendentul, 
împreună cu concesionarii serviciilor publice trebuie să facă această analiză, pentru că 
serviciile publice sunt în perpetuă schimbare şi din punct de vedere juridic şi din punct 
de vedere tehnic. 
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Aş dori să ne aplecăm cu toată seriozitatea asupra acestor parametrii de 
calitate, pentru că nu trebuie să uităm că cca. 75% din activitatea unei administraŃii 
publice locale o reprezintă calitatea serviciilor publice asigurate. Aceasta este o 
prevedere legală şi nu trebuie să o ignorăm.  

Închei cerând încă o dată o informare cât se poate de clară a tuturor 
parametrilor de calitate pentru toate serviciile externalizate în momentul de faŃă.” 

 
 
D-na Farca ş Bianca:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinŃa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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 R O M Â N I A 
JUDETUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL  
 
 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  data de 
28.08.2008 

 
 
Punctul 1 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara pe anul 2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.160/2008 – 18 voturi pen tru.  

 
Punctul 2 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi 
desfăşurării în municipiul Hunedoara a manifestării „FESTIVALUL  BERII”,  în perioada 
05.09- 07.09.2008. 
Hotărârea Consiliului Local nr.161/2008 – 18 voturi pen tru. 

 
Punctul 3 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului  
Hunedoara, cu JudeŃul Hunedoara, precum şi cu unele unităŃi administrativ – teritoriale 
din judeŃul Hunedoara, în vederea constituirii ASOCIATIEI  DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ  'AQUA PREST HUNEDOARA'. 
Hotărârea Consiliului Local nr.162/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 4 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea art.4 
din Hotărârea  nr.147/2007, privind aprobarea Organigramei, Statului de funcŃii şi 
Regulamentului de organizare şi funcŃionare a DirecŃiei de AsistenŃă Socială, precum şi 
constituirea Consiliului Consultativ al DirecŃiei de AsistenŃă Socială, din subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.163/2008 – 18 voturi pen tru                                                                        

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara pentru 
amplasarea unor rulote de tip FAST FOOD – ROTISOR – se respinge – 12 voturi 
pentru:, 5 voturi împotrivă: Chiş Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, 
Solomon Cristian, Muntean Gigi şi o abŃinere: HepuŃ Teodor. 

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea transferului dreptului 
de proprietate asupra unui apartament, în temeiul Legii nr. 33/1994 privind exproprierea 
pentru cauză de utilitate publică 
Hotărârea Consiliului Local nr.164/2008 – 18 voturi pen tru 



 16

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
H.C.L. nr. 168/2007 privind aprobarea parteneriatului dintre Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara şi AsociaŃia “Iancu de Hunedoara – PAEM” precum şi 
cofinanŃarea proiectului “Incluziunea socială a tinerilor romi din municipiul Hunedoara “, 
în cadrul programului PHARE 2006 – Coeziune Economică şi Socială -  Dezvoltarea 
Resurselor Umane – Măsuri de Incluziune Socială, linia de buget PHARE 2006/018 – 
147.04.02, ReferinŃa:01. 
Hotărârea Consiliului Local nr.165/2008 – 18 voturi pen tru 

 
Punctul 8 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
H.C.L. nr. 48/2008 privind aprobarea parteneriatului dintre Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara şi AsociaŃia HandicapaŃilor Neuromotori JudeŃul Hunedoara – Zona 
Hunedoara, a participării în cadrul Programului PHARE 2006 – Coeziune Economică şi 
Socială – Dezvoltarea Resurselor Umane – Servicii Sociale, linia de buget PHARE 
2006/018 -147.04.02, ReferinŃa 02 precum şi aprobarea cheltuielilor eligibile şi 
neeligibile pentru proiectul “ÎmbunătăŃirea serviciilor sociale primare pentru persoanele 
cu handicap grav din municipiul Hunedoara”. 
Hotărârea Consiliului Local nr.166/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 9 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
H.C.L. nr. 114/2008 privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul “Centru MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice “, 
aprobarea proiectului ““Centru MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice “  în cadrul 
Programului OperaŃional Regional, precum şi a cheltuielilor legate de proiect. 

Hotărârea Consiliului Local nr.167/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 10 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind înregistrarea procesului verbal 
de constituire ca persoană juridică a “Grupului de iniŃiativă  al romilor din municipiul 
Hunedoara ,  aprobarea asocierii dintre Municipiul Hunedoara şi “Grupului de iniŃiativă  
al romilor din municipiul Hunedoara”, precum şi aprobarea cofinanŃării costurilor eligibile 
şi neeligibile pentru proiectul PHARE “Reabillitare strada Serei, municipiul Hunedoara” 
pentru participarea în cadrul programului “Accelerarea Implementării Strategiei  
NaŃionale de ÎmbunătăŃire a SituaŃiei Romilor“, domeniul “Mică Infrastructură 
Comunitară şi Locuire “ -  linia de buget PHARE 2006/018-147.01.01, referinŃa 01. 

Hotărârea Consiliului Local nr.168/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 11 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind desemnarea Preşedintelui 
Consiliului JudeŃean Hunedoara, Mircea Ioan MoloŃ, ca persoană împuternicită să 
semneze Acordul separat de împrumut şi Acordul Subsidiar şi de GaranŃie, încheiat cu 
Ministerul Economiei şi FinanŃelor. 
Hotărârea Consiliului Local nr.169/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 12 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre pentru modificarea art.5 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.142/2007 privind  aprobarea 
concesionării   prin licitaŃie publică  a unor parcele de teren aflate în folosinŃa S.C. Parc 
Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
Hotărârea Consiliului Local nr.170/2008 –  18 voturi pe ntru 
 
Punctul 13 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind  aprobarea  consumului lunar 
de carburanŃi  necesar pentru autoturismele din cadrul Serviciului  Public Local 
Specializat PoliŃia Comunitară. 
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Hotărârea Consiliului Local nr.171/2008 – 18 voturi pen tru 
 
Punctul 14 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind constituirea  Consiliului 
Consultativ al UnităŃii de AsistenŃă Medico-Sociale Hunedoara  
Hotărârea Consiliului Local nr.172/2008 – 18 voturi pen tru   
 
Punctul 15 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea îndeplinirii procedurii 
în vederea rezilierii contractelor de concesiune a serviciului regulat de transport public 
local de călători în municipiul Hunedoara şi de exploatare a infrastructurii aferente 
nr.44644/15/30.12.2005 precum şi a contractului de concesiune a transportului public 
local de călători traseul nr.6 Municipiul Hunedoara – Peştişul Mare. 
Hotărârea Consiliului Local nr.173/2008 – 13 voturi pen tru, 5 voturi împotriv ă: 
Chiş Şerban Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae,  Solomon Cristian, 
Munteanu Gigi. 
 
Punctul 16 al ordinii de zi  - Informare privind situaŃia terenurilor achiziŃionate de la 
Primărie în ultimele 12 luni în scopul construirii, precum şi etapele în care se află aceste 
construcŃii 
 
Punctul 17 al ordinii de zi  - RAPORT  privind activitatea Biroului Persoane cu 
DizabilităŃi, AsistenŃi Personali în primul  semestru al anului 2008. 
 
Punctul 18 al ordinii de zi  - Referat cu privire la adresa înregistrată la Primăria 
Municipiului Hunedoara sub nr.34780/20.07.2008, de SC T&O PRODCOM S.R.L. 
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Diverse. 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 


